
Zamuda, ki še nima konca
V življenju je že tako: če hočeš nekaj pomembnejšega

narediti, si moraš pripraviti vsaj približen načrt - plan, kot
bi temu rekli v uradnem jeziku. Če naj to velja za posamez-
nika, tollko bolj /e to pomembno za skupnost, ki ne more
planirati od danes na jutri, ampak za daljše obdobje naj-
manj petih let. fn tu smo pri nas zatajili, vsaj kar zadeva
planiranje v samoupravnih interesnih skupnostih, tistih, ki
zadevajo družbene dejavnosti in onih za materialno proi-
zvodnjo. Prav o tem so dobili delegati zborov občinske
skupščine Center obširnejšo informacijo, ko so se zbrali na
nedavnem zasedanju.

Na srednjeročno planiranje
smo se začeli intenzivno pri-
pravljati že vletu 1979. Kmalu
zatem, v mesecu januarju, je
republiški komite za družbe-
no planiranje in informacijski
sistem objavil program za na-
daljnjo pripravo samouprav-
nih sporazumov o temeljih
planov samoupravnih intere-
snih skupnosti. V tem progra-
mu je določil tudi natančne
roke, do katerih naj bi se kon-
čevale posamezne etape si-
sovskega planiranja. Tako je
bilo na priliko določeno, da
bodo osnutki samoupravnih

sporazumov o temeljih pla-
nov SIS pripravljeni za javno
razpravo do 10. marca lanske-
ga leta, njihovo usklajevanje
naj bi se zaključilo sredi maja,
združeno delo pa naj bi jih do-
bilo v podpis do konca sep-
tembra, prav tako lanskega le-
ta. Zgodilo pa se ni ne eno ne
drugo, še manj tretje.

Prvi osnutki samdupravnih
sporazumov o temeljih pla-
nov SIS so bili dani na svetlo
šele v maju, vendar zaradi šte-
vilnih grobih pomanjkljivosti
niso prenesli nikakršnega re-

snejšega pretresa. Posmeho-
vali so se jim in jih ponekje
imenovali spisek želja, drugje
spet sračja gnezda, povsod pa
so jih zavrnili. Malo resnejše
osnutke je dobila tako javnost
na vpogled šele v avguštu, se
pravi s štirimesečno zamudo,
pa še ti so vsebovali kopico
nedorečenosti, manjkalo jim
je najvažnejše - konkretne
prispevne stopnje, da drugih
pomanjkljivosti ne ome-
njamo.

Tako je tudi naša občinska
skupščina sklenila, naj se po-
daljša javna razprava do sre-
dine lanskega oktobra, kar je
zopet pomenilo zamudo. Sle-
dilo je usklajevanje, kjer se je
spet pojavil niz zavlačevanj in
pomanjkljivosti, tako da se je
s pripravo predlogov stvar za-
vlekla že za slabega pol leta.
In končno so predlogi zagle-
dali luč sveta šele lanskega
novembra. Pri tem je povsem
odveč pripominjati, da se je
združeno delo lotilo podpiso-
vanja z izredno zamudo; in to
podpisovanje skupaj z javno
razpravo še ni končano, niti ni
točno znano, kdaj bo. Po ne-
katerih podatkih šele takrat,
ko bodo v združenem delu do
pičice natančno znani zak-
ljučni računi, kar pa se tudi še
ni povsod zgodilo. Po infor-
macijah, ki sta jih za delegate
občinske skupščine pripravi-
la komiteja za družbeno plani-
ranje in gospodarstvo ter za
družbene dejavnosti je v naši
občini nekako 65 odstotkov
organizacij združenega dela
podpisalo samoupravne spo-
razume za družbene dejavno-
sti, odstotek za sise material-
ne proizvodnje pa je dosti
nižji.

Zamuda je torej velikanska
in kar je najpoglavitnejše, ni ]i
videti konca. Zakoračili smo
v srednjeročno plansko ob-
dobje, ko stvari pri sisih niso
znane niti za letošnje leto, kaj
šele za dobo petih let.
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